
Diramo Volley, formandens beretning 2022
Bestyrelsesarbejdet
Vi har afholdt ganske få bestyrelsesmøder, alle via Meet (dvs. virtuelt).

Træning
Vi har fokus på spil og ikke på træning, da vi ikke har en træner.

Haltid
Det er lykkedes at fastholde vores træningstider i Hafnia-hallen (2 ugentlige træningstider på sandbaner
og 1 ugentlig træningstid på fast gulv), og vi har også fastholdt et godt samarbejde med hallens daglige
ledelse (tak til Dorthe Jørgensen).

Spil på fast underlag
Der har været stærkt varierende tilslutning til volleyball på fast gulv, men som regel mindst 10 spillere, og
aldrig over 14.

Spil på sandbaner
Her er næsten altid fuldt booket med venteliste.

Medlemssituationen
Vi har i en periode haft åbnet for tilgang af medlemmer, men har besluttet indtil videre at lukke for tilgang
af nye medlemmer, i hvert fald til beach. Michael fra bestyrelsen har håndteret tilgang/afvisning af nye
medlemmer til fast gulv.

Hjemmeside
Vi har i år betalt domænet “diramo.dk” frem til 2027. Webhosting stilles fortsat gratis til rådighed af
formanden.

Fester
Vi har både haft en sommerfest (hos Gina) og en julefrokost.

Økonomi
Det ser fornuftigt ud, bl.a. fordi RP Beach ikke opkræver baneleje for 2022.

Ny boldkasse
Linda og Ayhan Soleil har foræret klubben en boldkasse til brug for beachvolleybolde - tak!


